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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXVIII Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 16. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów. Obsługę 

prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

  

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do 

przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad.  

 

W związku z brakiem wniosków formalnych do porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad XXVIII. sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

Porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie Sesji. 

2.   Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stop-

niach awansu zawodowego w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Powiat za 2020 

rok. 

4.   Informacja – zadania Starosty z zakresu administracji rządowej wynikające z ustawy  

– Prawo geodezyjne i kartograficzne. Stan geodezji i kartografii w powiecie, w związku  

z realizacją zadań w roku 2020 – pozyskane środki finansowe i ich wykorzystanie. 

5. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek  opłat za zajęcie pasa drogowego. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie woli przystąpienia do projektu pn. „Komunikacja bez granic” 

w ramach programu współpracy transgranicznej Republika Czeska- Rzeczpospolita Polska na 

lata 2014-2020. 

7.  Zatwierdzenie protokołu z XXVI i  XXVII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 

8.  Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

9.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych.  

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 



Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich               

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w jednostkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat za 2020 rok. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia Sylwester Urbański przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

sprawozdania: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja przyjęła pozytywnie sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego        

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i stwierdził, że rada wysłuchała sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego                   

w jednostkach oświatowych prowadzonych przez powiat za 2020 rok. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia informacji – zadania Starosty z zakresu           

administracji rządowej wynikające z ustawy – Prawo geodezyjne i kartograficzne. Stan             

geodezji i kartografii w powiecie, w związku z realizacją zadań w roku 2020 – pozyskane środki 

finansowe i ich wykorzystanie. 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami Aleksandra 

Mucharska w formie prezentacji multimedialnej  przedstawiła informację. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

informacji: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja przyjęła pozytywnie przedstawioną informację. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że jak wynika z przedstawionej 

prezentacji dotyczącej zadań Starosty z zakresu administracji rządowej wynikających z ustawy 

– Prawo geodezyjne i kartograficzne, jakość usług świadczonych przez Wydział Geodezji, 

Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami znacznie się poprawiła w stosunku do lat 

ubiegłych. Było to możliwe dzięki wykorzystaniu najnowszych technologii informatycznych. 



Podziękował Dyrektorowi Wydziału za kreatywną pracę i udział w pozyskiwaniu 

zewnętrznych środków finansowych m.in. z Urzędu Wojewódzkiego i Marszałkowskiego na 

poprawę funkcjonowania Wydziału. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta stwierdził, że potwierdza, iż jakość usług 

świadczonych przez Wydział znacznie uległa poprawie i podziękował Dyrektorowi Wydziału 

za zaangażowanie w pracy. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i stwierdził, że rada wysłuchała informacji 

– zadania Starosty z zakresu administracji rządowej wynikające z ustawy – Prawo geodezyjne 

i kartograficzne. Stan geodezji i kartografii w powiecie, w związku z realizacją zadań w roku 

2020 – pozyskane środki finansowe i ich wykorzystanie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia  uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek  opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Jacek Jakubczak omówił projekt uchwały. 

Poinformował również, że na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju 

Powiatu oraz Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu, komisje zwróciły uwagę na błąd 

w § 4 pkt 1 projektu uchwały polegający na powieleniu ppkt 2 w ppkt 4 dotyczącego stawki 

opłat za każdy dzień zajęcia pasa dróg powiatowych przez obiekt małej architektury                       

w wysokości 1,00 zł. Tym samym poinformował o potrzebie wprowadzenia autopoprawki do 

projektu uchwały polegającej na usunięciu powielonego ppkt 2 w ppkt 4.  

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Członek Zarządu Artur Smolarek w imieniu Zarządu wniósł o przyjęcie autopoprawki do 

projektu uchwały zgodnie z przedstawioną przez Dyrektora Wydziału Dróg Powiatowych 

propozycją. Wobec powyższego § 4 pkt 1 projektu uchwały otrzymuje następujące brzmienie: 

 

„§ 4. 1. Za zajęcie 1m2 powierzchni pasa dróg powiatowych, o którym mowa w § 1 pkt 3, 

ustala się następujące stawki opłat za każdy dzień zajęcia: 

1) rzut poziomy obiektu handlowego, usługowego lub innego - 1,50 zł, 

2) obiekt małej architektury - 1,00 zł, 



3) rusztowanie - 0,50 zł, 

4) inne obiekty nie wymienione w pkt 1-3 - 2,00 zł”. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  ustalenia wysokości stawek  opłat za zajęcie pasa drogowego. 

    

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się)  wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie woli przystąpienia do        

projektu pn. „Komunikacja bez granic” w ramach programu współpracy transgranicznej            

Republika Czeska - Rzeczpospolita Polska na lata 2014-2020. 

 

Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych Edyta Kluczyńska omówiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego        

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie woli 

przystąpienia do projektu pn. „Komunikacja bez granic” w ramach programu współpracy      

transgranicznej Republika Czeska - Rzeczpospolita Polska na lata 2014-2020. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 



 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołów z XXVI i  XXVII Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXVI Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXVI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXVI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXVII Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXVII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXVII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 



 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych              

o możliwości zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

Radna Anna Zębik poprosiła o wyjaśnienie treści pkt 15, 16 i 17 przedstawionego sprawozdania 

Starosty dotyczących upoważnienia do wydawania decyzji w sprawach dotyczących dróg 

powiatowych. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski wyjaśnił, że tożsame co do zakresu upoważnienie 

do wydawania decyzji w sprawach dotyczących dróg powiatowych zostało wydane dla trzech 

różnych osób bez wskazania imienia i nazwiska tych osób. 

 

Radna Anna Zębik poprosiła o wyjaśnienie treści pkt 13 sprawozdania dotyczącego 

unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie dotyczące 

budowy małych rond ze wskazaniem przyczyny unieważnienia tego postępowania. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski wyjaśnił, że unieważnienie postępowania 

przetargowego wynikało z braku odpowiedniej ilości środków finansowych na wykonanie 

zamówienia za cenę zaoferowaną przez Wykonawcę. Dodał, że Powiat nie rezygnuje                        

z realizacji zadania, a przedmiotowe postępowanie będzie ogłoszone ponownie. 

 

Radna Anna Zębik poprosiła o wyjaśnienie przyczyny akceptacji przez Zarząd wyższej kwoty 

na wykonywanie zadań przez Powiatowy Urząd Pracy w Jeleniej Górze. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że zmiana ta wynika ze zwiększonej 

od zakładanej w budżecie powiatu subwencji na funkcjonowanie jednostki. Powiatowy Urząd 

Pracy obsługuje dwie jednostki samorządowe tj. Powiat Karkonoski oraz miasto Jelenia Góra. 

W chwili tworzenia budżetu powiatu nie znana była wysokość dotacji jaką przekaże miasto 

Jelenia Góra. W związku z tym, że miasto przekazało wyższą niż pierwotnie zakładano kwotę 

subwencji powstała nadwyżka, która jest wykorzystywana obecnie na cele remontowe w tej 

jednostce. Prace remontowe dotyczą głównie wymiany podłóg i malowania ścian. 

 

Radna Anna Zębik podziękowała w imieniu Klubu Sportowego „Olimpijczyk” za przyznanie 

środków na upowszechnianie kultury fizycznej.    

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski uzupełniając przedstawione sprawozdanie dodał, 

że w Starostwie podpisana została deklaracja współpracy przy realizacji badań przesiewowych 

w ramach Dolnośląskiego programu profilaktyki raka jelita grubego. W ramach tego programu 

gwarantowane są bezpłatne badania przesiewowe dla mieszkańców gminy Mysłakowice oraz 

miasta Kowary i Piechowice. W dalszej perspektywie zamiarem powiatu jest rozszerzenie 

realizacji projektu na kolejne gminy powiatu karkonoskiego. W spotkaniu uczestniczyli m. in. 

Pani Wiceminister Edukacji i Nauki Marzena Machałek, Senator Rzeczypospolitej Polskiej 



Krzysztof Mróz, Wicemarszałek Województwa Dolnośląskiego Marcin Krzyżanowski, 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta oraz Burmistrz Miasta 

Piechowice.   

 

W związku z brakiem dalszych pytań  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 8. porządku obrad.  Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego 

stanowi załącznik nr 8. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że                          

w okresie międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim  przygotowaniem XXVIII sesji 

Rady Powiatu. Ponadto dodał, iż w tym okresie często kontaktował się z członkami Zarządu       

w sprawie funkcjonowania powiatu oraz w sprawie składowania śmieci na wysypisku                   

w Kostrzycy. Dodał, że Przewodniczący Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju 

Powiatu  zwróci się do przedstawicieli gmin powiatu karkonoskiego oraz Karkonoskiego 

Centrum Gospodarki Odpadami w Kostrzycy o szczegółową analizę bieżącej sytuacji. 

Ponadto poinformował, że razem ze Starostą Karkonoskim uczestniczył w sesji Rady Gminy 

Mysłakowice przy udziale radnego Dariusza Śliwińskiego. Dodał również, że do Biura Rady 

Powiatu wpłynęły dwie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. Pierwsza uchwała 

dotyczyła pozytywnej opinii o prawidłowej kwocie długu przedstawionej w uchwale Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego 

oraz w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2021 rok. Druga uchwała dotyczyła 

pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu powiatu karkonoskiego 

przedstawionego w uchwale Rady Powiatu Jeleniogórskiego w sprawie budżetu powiatu 

karkonoskiego na 2021 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,   

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję,   

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji 

Maciej Gałęski poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję,   

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski  

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję oraz podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia informacji podsumowującą 

wyjazdowe posiedzenia komisji w latach 2019 – 2020.  



 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych               

o możliwości zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad – Interpelacje i zapytania.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radna Anna Zębik podziękowała Dyrektorowi Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

Nieruchomościami Aleksandrze Mucharskiej za przygotowanie map dla Gminy Podgórzyn. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że kolejna 

sesja Rady Powiatu Karkonoskiego planowana jest na dzień 25.03.2021 r., a następnie 

przedstawił planowane tematy na kolejną sesję wynikające z planu pracy Rady Powiatu. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął XXVIII Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1025. 
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